

Det er os en glæde at kunne indkalde til den årlige generalforsamling i Roskilde Rollespilslaug!

Der vil vanen tro være kage og sodavand til de fremmødte.

**Sted:** Hyrdehøj 91, 4000 Roskilde.

**Dato:** 10/3-24 kl. 12

tilstede: 20 medlemmer – Tilkommet ekstra medlem 12:33 op til 21. 14:00 – Bestyrelsesmedlem  
Lau forlader mødet

**Dagsorden:**

- Valg af dirigent
  - Mike
- Valg af referent.
  - Jonatan Sønderhousen
- Formalia
  - Afstemning ved håndsoprækning men der kan ønskes hemmelig afstemning
- Godkendelse af dagsorden
  - Formand gennemgår dagsorden – enstemmigt ved 18 afgivende stemmer.
  - Stemmetællere vælges: Troels og Kenni
- Formandens beretning
  - Fortæller om 15% stigning af antal deltagere
  - Stigende antal medlemmer (Hvilket gør at vi har færre betalende spillere)
  - Næsten altid fyldt til tirsdage
  - 70.000 ind fra fonde + værktøj og udstyr til hytte
  - Mange nye frivillige i foreningen
  - Nye aktiviteter: Kamptræning, Mythodea hold.
  - DnD for alle er gået lidt i stå, så flere Gamemasters søges.
  - Søgning af nye lokaler går mod noget positivt
  - Donationer fra flere fonde til Mythodea (Vurdering af hvad donationer og fonde skal fokuseres på)
  - Fremtidige nye aktiviteter: Brætspilsevents
- Udvalg aflægger beretning
  - SV: Troels Taler – Stigende antal spillerskabte plots, nye Sv'er, opslagstavle, samt nye materialer. Fokus på opdatering af lore for at gøre den mere spillervenlig til nye, unge medlemmer. Vi har en masse ukendte hemmeligheder, som kendes af de ældre

medlemmer, men som aldrig er blevet samlet før, så det er et nyt projekt at SV'erne har alle de hemmeligheder samlet.

- DnD udvalg: Mads taler – Der blev lagt stærkt ud med 1 spilgang pr. måned. Vi vil gå i gang med at finde nye Gmer til at introducere nye spillere, og for at skabe mere fællesskab ude for Ros-live spilgangene. Mads donerer figurer og har forberedt one-shots til brug i eventet.
- Åben tirsdag. Chelsie Taler – Nye tirsdagsansvarlige. Vi lider under egen succes, da vi har for mange som ønsker at deltage, især om vinteren når man ikke kan være lige så meget udenfor men folk gør det stadigvæk. - Vi har mange nye Junior grupperinger som er aktive ude for Ros-Live spilgange.
  - Massere af Crafting i foreningens lokaler, igen er plads et problem.
  - Der udtales af andre at det er fedt at se hvordan nye spillere, både unge og gammel bliver modtaget og velkomment.
  - Opstilling og nedskrivning af regler til tirsdagsansvarlige så rutiner nemmere kan kommunikeres.
- Fest – Nadia taler:
  - Sommerfesten er den mest aktive, men små foreningslokaler gør at der er mange events som bliver begrænsede.
  - Potentielle events ved større lokaler: Halloween, Julefrokost og andet
  - Tanke om andre lokaler: Kan være et problem grundet priser, lokationer og andet
- Hytte – Rasmus taler
  - Projekt fra kommunen med Roar atletik og IK Hellas faldt i vasken
  - I betragtning til nye lokaler fra kultur, biblioteker og idræt, vi kom til overvejelse i år, men håber på blive prioriteret næste år.
  - Byggefelter til lokaler i området nær skoven, budget 6-700.000. Pulje kan søges fra kommunen for en stor del og RoS har selv en god sjat af pengene. Kommune deadline - 15 April. (Ikke det byggefelt vi er på nu da det 'er en parkeringsplads')
  - Ønsket om at have lokaler nær vores spilområde gør at det bliver sværere. Vores lokaler kan potentielt lånes til andre organisationer, hvilket kan gøre det nemmere at få vores eget i stedet for fast at dele med andre organisationer.
  - Nye lokalers størrelse er lige nu planlagt til omkring 2x størrelse af nuværende lokaler. Forslag fra Troels: Ekstra håndvaske til malede spillere
- Blood Tusk – Mythodea – Christian taler: Det store rollespil i Tyskland. Et organiseret hold fra Ros-live. Minimumskrav 30 mennesker for at vi kan være et hold. Puljer

til at støtte og gøre det nemmere for deltagere at lave udstyr og deltage. Crafting event 2x om ugen. Ca. 31 på nuværende tidspunkt, både fra vores forening og samt folk udefra, som melder sig ind for at deltage. Målet: Telte og lånegrej til alle som deltager, minibuss og varevogn søges til at transportere udstyr og folk.

- Brætspil – Nadia taler: Opstart Juni, søgt fonde (56000) for at få flere spil samt mulighed for fælles aftensmad. Medlemmer kan tage brætspil med. Ugedag ikke fastlagt men potentielt Fredag eller Søndag.
- Kamptræning – Mike taler: Tjørnegårdsskolen var starten men flyttet til Roskilde Gymnasies sale som er bedre og større. Har ikke været mange indtil videre, men der er kommet en fast kerne. Der har også været problemer med datoer grundet forskydninger. Hver anden Torsdag er planen. Snak om at låne våben, men problemer i transport og opbevaring af lånevåben, skal undersøges når det står mere fast.
- Fremtidige GF: Sørg for at der på dagsordenen står hvilke Udvalg samt rækkefølge
- Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse samt forelæggelse af [budget](#) for det kommende år.
  - Der skal godkendes om det er lavet korrekt ikke hvad der bruges penge på
  - Christian Taler – Regnskab for 2023 og 2022 fremvises. Budget indtægt i 2023 er steget grundet mange nye medlemmer, hvilket gør at deltagergebyr er faldet. Over 69.000 kr fra fonde.
  - Rasmus taler – Tal er skæve for medlemsskaber og deltagergebyr grundet gebyr fra mobilepay.
  - Udgifter . Christian taler: Flere folk sendt afsted på kurser og events som Bifrost GF. Meget højere udgift til RoS-Live: 15.000 kr var fra et udsalg til at købe meget nyt udstyr, til brug for nye spillere som mangler. 45 sværd, 10-12 sække med udklædning, 6 skjolde og mere. Totalt Udgifter: 125.297,16 kr.
  - Fond Projekt 1: Container
  - Fond Projekt 2: Våben og udstyr
  - Fond Projekt 3: Værktøj og elektronisk udstyr + læder
  - Omsætningsaktiviteter: et forkert sat '-' opdaget og bliver rettet.
  - Ingen Spørgsmål til regnskabet, revisoren har godkendt det (fejlen var ikke relevant for revisor).
    - Afstemning om godkendelse – Liam deltager ikke i afstemning: Enstemmigt godkendt ved 19 deltagere.
  - Budget for 2024: forventet stigning i kontingent indtægt. Kommunalt tilskud er fastsat. Flere fester ønskes. Fonde har allerede overgået forventning(?) Fest sat 10.000 af og 5.000 fra indtægter. Flere penge på Indkøb af materialer samt frivillig Pleje. 20%

stigning af penge til RoS-Live. Potentielt nyt punkt: Andre rollespil hvor der er sat 10.000 kr. Af eksempler: Mythodea og Bonus Spilgange. ((Ændring af navn fra 'Andre rollespil' til 'Andre Arrangementer'))

- Penge til nye lokaler tages i senere punkt under eventuelt og ikke i Budget. (Blev først relevant mindre end 1 uge før GF, så kunne ikke komme i Budget 8 dage før.)
  - Potentielt Indkald til Ekstraordinær GF Omkring nye lokaler?
- Afstemning om godkendelse af budget: Enstemmigt godtaget af 20 deltagere.
- Fastsættelse af kontingent: Ingen ændringer – 19 ud af 20 godkender Kontingent – 1 blank stemme.
- Eventuelle vedtægtsændringsforslag: Ingen Forslag
- Behandling af eventuelle indkomne forslag: Ingen Forslag
- Valg af formand, øvrige bestyrelsesmedlemmer samt evt. suppleanter.
  - Formand introducere hvad Bestyrelsesarbejde indebærer.
- Følgende poster er på valg:
  - Kasserer (2 år) Modtager genvalg (Christian)
    - Christian Franklin Eriksen er på genvalg – Ingen andre stiller op. Ingen stiller mistillid til hans valg. Han bliver valgt.
  - Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Mads)
  - Menigt bestyrelsesmedlem (2 år) Modtager genvalg (Sebastian)
    - Posterne tages samtidigt 2 menige bestyrelsesmedlem. Ingen andre end Mads Bardino Pedersen og Sebastian Elis Kerndrup stiller op. Ingen stiller mistillid. De bliver genvalgt.
  - Suppleanter (1 år)
    - 4 personer stiller op: Maiken Bonde Sørensen, Liam Fage Klindt Bentkowski, Jonah Segoli og Jonatan Sønderhausen. Ingen stiller mistillid til nogen af dem. Der ønskes Hemlig afstemning
      - Maiken som 4. Suppleant
      - Jonatan som 3. Suppleant
      - Liam som 2. Suppleant
      - Jonah som 1. Suppleant
- Valg af revisor

- Mike Bötcher Larsen stiller op som revisor, ingen opstiller mistillid, Mike er blevet valgt som revisor
- Eventuelt
  - Diskussion af Budget til Nye Foreningslokaler
    - Rasmus taler om hytte: 7 år undervejs og vi har en mulighed for en beboelsespavillion som kan købes. 600.000-700.000kr 1/3 fra kommune, 1/3 fra fond, 1/3 fra foreningen. (Pris på selv lokalerne: 180.000kr)
      - Alle projekter er begrænset af lokalestørrelse. (Troels)
      - Fonde specifikt til Renovationer frem for Nybyggelse (Esben)
      - Penge tilbage til vedligeholdelse?
      - Potentiale for ekstra indtægt gennem udlejning af lokalerne. (Nadia)
      - Ekstra udgifter er ikke beregnede endnu.
        - Ikke ekstra betaling fra grunden
      - Kommunens andel begrænset til 250.000kr. (Mads)
        - Muligvis En 30 årig vedligeholdelsesplan
        - Fonde kan søges til Energiforbedring
        - Frivillige kan hjælpe med mange ting (Liam/Mads)
      - Forslag: 250.000-300.000kr.
      - Forslag: Ihvertfald have 50.000kr. Tilbage på kontoen
      - Beløbs grænser (Beløb lagt til ny hytte)
        - Intet givet af foreningen - alle med
        - 50.000 - alle med
        - 100.000 - alle med
        - 150.000 - alle med
        - 200.000 - alle med
        - 250.000 - alle minus 1
        - 300.000 - alle minus 4
        - Tøm kassen, under halvdelen med
- Samværdpolitik Chelsie Taler - fredag 8/3-23 var der besøg fra Bifrost med de frivillige.

- Omhandelende hvad opførsel vi ønsker i vores samværd i foreningen.
  - Troels Udtaler sig: Ikke regler, men ønsker. Hvad gør vi i personsager, hvad ønsker vi ønsker som medlemmer. Hvem skal man kontakte i tilfælde af problemer. Eksempel kunne være et ønske om ikke at råbe i de små lokaler.
  - Rasmus taler: Eksempel fra Briefing omkring ønske om hvordan man opfører sig i foreningen.
  - Chelsie taler: Alkohol politik, hvis 2 medlemmer er i konflikt. Få det nedskrevet så fremtidige medlemmer nemmere kan overskue det
  - Esben taler: Hensigtserklæring for at skabe gennemsigtighed omkring grænser i foreningen. F.eks. Hvor langt er du fra at 'blive smidt ud af foreningen' eller lignende.
  - Mike taler: Eksempel fra møde: Flere foreninger som 'heiler' 'forsjov'. Sikre sig at folk udefra også har en ide om hvad der forgår.
  - Kenny: En guideline for frivillige – Hvornår skal de frivillige træde ind i konflikter, så der ikke er tvivl.
  - Martin: Vi er en Junior forening så forældre kan se hvad de sender deres børn ned til.
  - Dækker også ædruvagter, hytte regler m.m. Vi har modtaget Ros som forening for at være på forkant med alle de her koncepter. Vi havde allerede tænkt over meget af det som f.eks. Bifrosts repræsentant bragte op.
- Udtalt at Lau har en del at sige til emnet men de forlod GF lige før.
- Mike forslag: Lave et Samværsudvalg?
- Rasmus: Indkaldt til møde for at gennemarbejde hvad vi ønsker os af .

- Gave til formanden fra foreningen, for 10 års jubilæum som formand.

Dirigent:

Formand:

Dato:

